
01.10.2024

Til stede:
Angelica 1B
Terje 7A
Camilla 6A
Odd Kristian 6B
Håkon 2A
Sissel 5A
Anette 5B
Bernt Martin 7B
Kristoffer 2B
Sølvi 1A
Agnes (rektor)

Rektor
informerer

Status oppstart
2024 (7 uker på
skolen)

God start på året med 4 nye ansatte og
team som fungerer godt på alle trinn.

Skolen har valgt
ut tre
satsningsområder
dette skoleåret:

1. Implementering av
Språkopplæringsplanen

2. Kompetanseheving i forbindelse med
implementering av kunstig intelligens.
Elevene skal introduseres for flere
prateroboter i en KI portal.

3. Kompetanseheving på, og mer fysisk
aktiv læring inn i undervisningen.
Skolen fikk 80 000 kr i nasjonalt
tilskudd som var øremerket til dette
formålet. På planleggingsdagen
15.11.2024 kommer Ståle Bye Teslo -
Høgskolelektor ved Høgskolen på
Vestlandet og tidligere stipendidat ved
Senter for Fysisk Aktiv Læring
(SEFAL), for å ha komptenaseheving
med personalet på skolen

Besøk fra Malta
Sacred Heart
College
Erasmus +
prosjekt

Lærere og ledelse fra skolen kommer for å
lære om Lesson Study. En metode der
lærere i fellesskap planlegger
undervisning, observerer hverandre og
sammen reflekterer over gjennomført



undervisning for stadig å kunne gjøre
undervisningen bedre. Porsholen skole
har drevet med kompetanseutvikling
etter denne metoden i 3 år nå.

Refleksmarkering
i skolegården

Onsdag 16. oktober fra 07.45 til 08.15. Det
blir musikk i skolegården, lysing med
lommelykter og besøk fra Naffen

Sjakkturnering Det skal arrangeres sjakkturnering for 7.
trinn i uke 43. Besøk av Tallak og 4
ungdomsskole-elever fra Skeiane på
turneringen. (Friminuttssjakk/skoleturnering
er noe annet, og vil starte opp igjen
etterhvert).

Trafikkvakter Foresatte fra første trinn er trafikkvakter fra
høstferien og fram til vinterferien. FAU
representantene fra første trinn har ansvar
for å organisere dette. Oversikt over hvem
som skal ha trafikkvakt når, blir sendt ut i
Transponder til foresatte på første trinn av
rektor før høstferien

Oppstart SFO Utfordrende at alle elever på 1., 2. og 3.
trinn nå går på SFO. Vi er nesten 50 flere
elever enn i fjor og til sammen 150. Skolen
opplever utfordringer i forhold til plass og
mangel på ansatte med rett kompetanse.
Ledelsen jobber med å endre
organiseringen for å levere ønsket kvalitet
på produktet.

Nye møbler til
elevene

Skolen har fått tilført midler i
perioderapporten og nye elevmøbler er på
plass rett etter høstferien.

Lekestart/
oppstartsaktivitet
er

Hver dag. Innført fra og med dette
skoleåret. Oppleves som positivt av elever,
lærere og foresatte. Skolen har mottatt
mange flotte leker etter forespørsel i
Transponder.

Informasjon
fra FAU
leder

ang Bankkonto Overdragelse fra sist FAU/styre: Terje er
meldt inn som leder. Det mangler litt for å få
endret resten av styret. Storcashkortet er



fikset. I forhold til bankkonto mangler det
enda litt før tilgang er ordnet.

Diskotek
Diskotek:
- Det er et godt utgangspunkt i informasjon
fra tidligere FAU
- FAU 7A/7B foreslår to diskotek, en
vår/høst og en vinter/vår. 2. desember og 3.
mars.
- Tester første disko uten DJ for å spare
penger, vurderer DJ til vår. Ønsker at
elevrådet sammen foreslår en spilleliste.
Agnes tar det videre med elevrådet.
- Book bydelshuset hos Solveig/41514031
- Et par leker med premie til vinner, og en
loddtrekning av inngangsbillettene som
hovedpremie.
- Trenger 5-6 stykker, foreslår FAU-rep. Fra
5., 6, og 7.
- Det oppfordres til mobilfritt diskotek, og at
det da lages noen plakater for å minne opp
dette.
- Læringspunkt fra i fjor: Ta med klasseliste
med kontaktinformasjon til foresatte.
Oppfordre foreldre til å være med om de
kjenner at sitt barn ønsker/trenger det,
ellers "foreldrefritt"
- Planleggingsmøte 4 uker før første disko

Innkomne
saker

Ønske fra
elevene om
sykkelskur

Rektor har sendt inn innspill på mangler i
forhold til sykkelparkering på skolen, uten å
ha fått noen tilbakemelding. Hun skal purre
på dette.

Brakkeliv Følgende spørsmål har kommet fra
foresatte om brakka:
4. klassingene har nå bak seg flere år med
"brakkeliv". Er det ikke slik at dette skal gå
på rundgang?
Regelen er at det er 4. trinn som skal være i
brakka. Grunnen til at 2015 kullet er i
brakka på 3. året er at kullet før og etter har
vært svært store kull (58 elever) og at det
derfor ikke har vært plass i brakka til disse.



Neste år skal 2015 kullet i klasserom på
mellomtrinnet.

Skjermbruk i
lunsjen

Det har kommet inn følgende spørsmål fra
foresatte om skjermbruk i lunsjen:
Skjerm i lunsjen kan ta fokus bort fra
spising.
Rektor svare at:
Det er alltid noen som blir distrahert og
glemmer å spise; om det leses fra en
spennende bok, ses på skjerm, har cafè
under spising. Det er viktig at foresatte
sender melding til lærerne i Transponder
slik at de kan passe på.

Dato: 01.10.24
Referent: Bernt Martin Ness


